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Datum 17 mei 2023 

Betreft Evaluatie Wet bag en kansen datafundament 

Geachte heer De Jonge, 

We hebben, als bronhouders en afnemers van de Basisregistratie Adressen en Gebouwen (BAG), 

kennis genomen van het Evaluatieonderzoek BAG dat recent in opdracht van het ministerie van 

Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties is uitgevoerd. 

We delen de conclusie dat de wijzigingen in de wet- en regelgeving van de BAG (waar ze al zijn 

toegepast, zoals bij het kwaliteits- en toezichtsbeleid en bij het aanbrengen van meer focus op de 

kwaliteit van de registratie i.p.v. op het proces) over het algemeen doelmatig en effectief zijn. 

We benadrukken graag dat we zien dat gebruikers over het algemeen heel tevreden zijn over de 

BAG. De transitie naar BAG 2.0 is soepel verlopen. We onderschrijven dat de wijzigingen aan de 

Wet bag van 1 juli 2018 goed hebben uitgepakt. We herkennen de aanbevelingen die zijn gedaan 

en nemen de adviezen ter harte. We pakken dit samen met uw ministerie op en nemen het mee in 

onze reguliere activiteiten. 

De BAG als datafundament staat, de informatie wordt intensief gebruikt door diverse gebruikers 

vanuit zowel overheid, bedrijfsleven als wetenschap. Daarbij valt op dat gebruikers enthousiast 

zijn over de data over adressen en gebouwen die door de BAG beschikbaar zijn. Ook valt op dat 

er behoefte is aan meer gegevens over die gebouwen, zoals hoogte informatie, en aan meer 

samenhang met andere registraties. Diverse gebruikers uiten deze behoeften, maar hebben op 

operationeel niveau niet de mogelijkheid om met (financiële) middelen bij te dragen. Zowel vanuit 

afnemers als vanuit bronhouders kijken we uit naar de ontwikkelingen waarin het huidige 

fundament een basis vormt voor onder meer een gezamenlijk geodata-fundament voor het 

bouwen aan onze leefomgeving. We vragen aandacht voor de financiën van de doorontwikkeling 

en het beheer hiervan. We zien graag dat opdrachtgevende departementen een actieve rol 

krijgen, ook financieel, bij het gebruik en de doorontwikkeling van de BAG. Om zodoende de 

lasten in relatie te brengen met de opbrengsten die met een uitgebreider data fundament bereikt 

kunnen worden. 

We adviseren om het enthousiasme over de (gegevens in) de BAG breed te delen en uw blik ook 

te richten op de baathebbers die met uitgebreidere data (een gezamenlijk geodata-fundament) 

nog beter kunnen bijdragen aan de uitvoering van maatschappelijke opgaven. 

Met vriendelijke groet, 

Basisregistratie Adressen en Gebouwen Bronhouders- en Afnemersoverleg (BAG BAO) 

Voorzitter BAG BAO 


